



ធនាគារកម្ពុជាសាធារណៈ

CAMBODIAN PUBLIC BANK 柬埔寨大眾銀行

Savings Account Rules for Campu BrightStar Children Savings Account in US Dollar

1. To open an account, a customer is required to complete the prescribed copies of the Account Opening Card which are available upon request at any branch of the Bank. The acceptance of application is at the sole discretion of the Bank who reserves the right to reject the application without being obliged to disclose any reason therefore.
2. An initial deposit of at least USD10.00 or KHR equivalent will be accepted for opening a new Savings Account and minimum balance USD1.00 or KHR equivalent must be kept in the account. If the minimum balance cannot be maintained by the customer, the account will have to be closed. The Bank reserves the right to stipulate and to vary from time to time the minimum amount of deposit to be maintained in the account.
3. The customer is liable to pay a service charge to be determined by the Bank should he/she closes the account within six (6) months of its opening.
4. Subject to the Bank's discretion, only one account may be opened for any one party in the name of the individuals only but the account shall not be opened in the name of Firms, Companies or the like.
5. The customer will be allowed interest calculated daily based on the day-end balance in the account at the prevailing interest rate and credited to the account on a half-yearly basis which will be announced by the Bank from time to time subject always to the right of the Bank to withhold from the interest earned by the customer such sums as are required to be withheld as withholding tax or any other taxes, levies or impositions as may be imposed by the relevant authorities from time to time.
6. The customer will be provided a passbook free of charge by the Bank in which the amount of each deposit and withdrawal will be entered. Such entries will be valid only when they are made under the initial of an authorised personnel of the Bank. The customer should always examine the passbook before leaving the Bank's premise to ensure that the correct entries have been made. The customer should present the passbook to the Bank after 30th June and 31st December for the interest amount to be entered into the passbook.
7. Withdrawals may be made by the customer in person or by his/her 'Duly Authorised Agent' on presentation of the passbook, which is neither transferable nor assignable, together with the duly completed withdrawal transaction slip and a personal identification card or document acceptable to the Bank.

Note: A 'Duly Authorised Agent' must be in possession of the customer's original Power of Attorney duly registered with the Bank or court. Under no circumstance shall a letter be construed as sufficient authority.

CHEQUES MAY NOT BE DRAWN ON A SAVINGS ACCOUNT

8. The customer is advised to keep the passbook in a safe place. If the passbook is lost, the customer is to immediately notify the Bank in writing or in person. Upon receipt of written notification, the attending Branch will freeze the account. The customer shall be responsible and liable for any loss incurred in the event of any unlawful or unauthorised withdrawal from the account prior to the Bank's receipt of the written confirmation or the customer's notification to the Bank in person of the loss of the passbook, whether or not the loss was due to the customer's negligence. The Bank will levy a charge for every issuance of a replacement passbook subject to the customer executing the Bank's standard Indemnity Form at the account holding branch and the Bank is satisfied that a thorough search has been made for the original passbook and that it is lost or destroyed.
9. Any payment made by the Bank upon the presentation of the passbook, which is neither transferable nor assignable, shall have the same effect as if made to the customer personally. Provided that the Bank has made payment on presentation of the passbook, it will stand indemnified and the Bank will not be responsible for any loss thereby suffered by the customer or by any other party.
10. Notwithstanding that the proceeds of any cheque or other negotiable instrument deposited into the account is shown as immediate credit, the proceeds of such instrument is available for use only when the proceeds have been paid by the paying banker and credited into the account. In the event the instrument is dishonored or there is the dispute or an adverse claim against the said instrument, the customer shall be personally liable for the settlement thereof and the Bank reserves the right to debit the account for the amount of the returned item and for any charges incurred.
11. The customer must notify and register with the Bank any change of address. All communications sent by post addressed to or delivered by messenger at the last address registered with the Bank shall be deemed to have been duly delivered to the customer.
12. The customer may withdraw from the account up to the limit as the Bank may announce or revise from time to time provided the account has sufficient funds and upon presentation of the passbook and appropriate identification.
13. The customer's account will be deemed to be closed upon the withdrawal of the entire balance available in the account or by operation of law or pursuant to item 15.4 hereto.
14. The customer hereby irrevocably authorises the Bank to treat the Bank's records of any transactions effected through the said account including but not limited to transactions effected by mail order, telephone order from any source purportedly by the customer as evidence of transaction(s) properly incurred by the customer and to debit the account for payment of such transaction(s) notwithstanding that the transaction(s) may not be authorised by the customer and further notwithstanding that such authorisation or record to debit the account as aforesaid may not contain the customer's signature.

15. The Bank reserves the right at its sole discretion at any time:
 - 15.1. To revise the rate of interest on this account on giving notice in the local press or by displaying the revised rates of interest at the Bank's premise;
 - 15.2. To vary, amend or revise any of the rules mentioned herein, the features and benefits of the account without notice and without having to assign any reason therefor;
 - 15.3. To prevent any operation on this account, if the Bank suspect that the account is being used for any illegal purposes whatsoever;
 - 15.4. To close this account for any reason whatsoever, without any obligation to assign any reason therefor, by giving fourteen (14) days notice to the customer. The Bank may issue a Banker's Cheque for the entire available balance in this account, less such administrative cost or other costs incurred by the Bank, and may post the said Banker's Cheque to the customer's last known address registered with the Bank; and
 - 15.5. To set-off or transfer any sum(s) standing in the credit of this account, without prior notice, towards satisfaction of any liability jointly or severally on any other account of the customer.
16. The customer agrees to be bound by the terms and conditions herein and the terms and conditions appearing in the Bank's standard Account Opening Card and the Terms and Conditions of Savings Account Product Type.



គោលការណ៍ស្តីពីគណនីសន្សំកុមារ កម្ពុ ប្រាយស្ការ ជាប្រាក់ដុល្លារ

1. ដើម្បីបើកគណនី អតិថិជនតម្រូវឲ្យបំពេញបែបបទបើកគណនី ដែលមាននៅគ្រប់សាខាធនាគារ ។ ការទទួលពាក្យស្នើសុំគឺផ្អែកលើឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ធនាគារ ហើយធនាគារមានសិទ្ធិច្រានចោលពាក្យស្នើសុំនោះ ដោយមិនចាំបាច់ផ្តល់ហេតុផលឡើយ ។
2. ចំពោះការបើកគណនីថ្មីតម្រូវឲ្យដាក់ប្រាក់តម្កល់ដំបូងយ៉ាងតិច 10 ដុល្លារអាមេរិក ឬស្មើនឹង 40.000 រៀល និងត្រូវរក្សាសមតុល្យអប្បបរមានៅក្នុងគណនីចំនួន 1 ដុល្លារអាមេរិក ឬ 4.000 រៀល ។ ប្រសិនបើអតិថិជន មិនរក្សាសមតុល្យអប្បបរមាក្នុងគណនីទេ គណនីនោះនឹងត្រូវបិទ ។ ធនាគាររក្សាសិទ្ធិក្នុងការកំណត់ និងកែប្រែ ចំនួនប្រាក់បញ្ញើអប្បបរមាដែលត្រូវរក្សាក្នុងគណនី ។
3. អតិថិជនត្រូវទទួលខុសត្រូវចំពោះការទូទាត់សោហ៊ុយសេវាកម្មដែលបានកំណត់ដោយធនាគារ ប្រសិនបើអតិថិជន បិទគណនីក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយ (6) ខែគិតចាប់ពីថ្ងៃបើកគណនី ។
4. អាស្រ័យលើឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ធនាគារ គណនីតែមួយប៉ុណ្ណោះដែលអាចបើកជូនអតិថិជនដោយប្រើឈ្មោះបុគ្គល ប៉ុន្តែគណនីនេះមិនត្រូវបានបើកដោយប្រើឈ្មោះរបស់ក្រុមហ៊ុន សាជីវកម្ម ឬឈ្មោះស្រដៀងឡើយ ។
5. អតិថិជននឹងទទួលបានការប្រាក់ ដែលគណនាជូនប្រចាំថ្ងៃលើសមតុល្យក្នុងគណនីនៅចុងថ្ងៃ តាមអត្រាការប្រាក់គោល និងផ្ទេរចូលគណនីជារៀងរាល់ឆមាស ដែលនឹងត្រូវជូនដំណឹងដោយធនាគារពីពេលមួយទៅពេលមួយដើម្បីកាត់ទុកការប្រាក់របស់អតិថិជន អនុលោមទៅតាមឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ធនាគារដែលត្រូវកាត់ទុកសម្រាប់ពន្ធកាត់ទុក ឬប្រាក់ពន្ធ ឬបន្ទុកផ្សេងៗដែលកំណត់ដោយអាជ្ញាធរពាក់ព័ន្ធពីពេលមួយទៅពេលមួយ ។
6. អតិថិជននឹងទទួលបានសៀវភៅគណនីមួយដោយឥតគិតថ្លៃដែលនៅក្នុងសៀវភៅនោះ ប្រតិបត្តិការដាក់ និងដកប្រាក់បញ្ញើនឹងកត់ត្រាចូល ។ រាល់កំណត់ត្រានៅក្នុងសៀវភៅនេះមានសុពលភាព លុះត្រាតែមាន ហត្ថលេខាកាត់របស់បុគ្គលិកដែលទទួលសិទ្ធិអនុញ្ញាតរបស់ធនាគារ ។ អតិថិជនត្រូវពិនិត្យសៀវភៅធនាគារ មុនពេលចាកចេញពីធនាគារ ដើម្បីឲ្យប្រាកដថាកំណត់ត្រានោះពិតជាមានភាពត្រឹមត្រូវ ។ អតិថិជនត្រូវយក សៀវភៅគណនីមកធនាគារបន្ទាប់ពីថ្ងៃទី30 ខែមិថុនា និងថ្ងៃទី31 ខែធ្នូ ដើម្បីកត់ត្រាការប្រាក់ក្នុងសៀវភៅ គណនី ។
7. ការដកប្រាក់ត្រូវធ្វើឡើងដោយអតិថិជនផ្ទាល់ ឬភ្នាក់ងារដែលទទួលបានសិទ្ធិអនុញ្ញាតរបស់ខ្លួន ដោយភ្ជាប់មកជាមួយនូវសៀវភៅគណនីដែលមិនអាចផ្ទេរ ឬផ្ទេរសិទ្ធិ បែបបទស្នើសុំរួមទាំងបំពេញសំណុំបែបបទដកប្រាក់ ឲ្យបានត្រឹមត្រូវ ព្រមទាំងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ ឬឯកសារដែលមានតម្លៃស្មើមកធនាគារ ។

សំគាល់ ៖ ភ្នាក់ងារដែលទទួលបានសិទ្ធិត្រូវតែមានលិខិតផ្ទេរសិទ្ធិច្បាប់ដើមរបស់អតិថិជន ដែលបានចុះបញ្ជីជាមួយធនាគារ ឬតុលាការ ហើយលិខិតនេះនឹងត្រូវចាត់ទុកជាការផ្តល់សិទ្ធិអនុញ្ញាតពេញលេញគ្រប់ពេល ។

មូលប្បទានបំត្រមិនអាចធ្វើការដកប្រាក់ពីគណនីសន្សំបានឡើយ ។

- 8. អតិថិជនត្រូវរក្សាសៀវភៅគណនីរបស់ខ្លួននៅកន្លែងមានសុវត្ថិភាព ។ ប្រសិនបើបាត់សៀវភៅគណនីអតិថិជនត្រូវជូនដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬដោយផ្ទាល់មកធនាគារភ្លាមៗ ។ បន្ទាប់ពីទទួលបានសេចក្តីជូនដំណឹងនោះសាខាទទួលបន្ទុកនឹងធ្វើការបង្កកគណនី ។ អតិថិជនត្រូវទទួលខុសត្រូវលើការខាតបង់ ដែលផ្តើមចេញពីការដកប្រាក់ពីគណនីដោយមិនស្របច្បាប់ ឬគ្មានការអនុញ្ញាត មុនពេលធនាគារទទួលបាន សេចក្តីបញ្ជាក់ ឬសេចក្តីជូនដំណឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរផ្ទាល់របស់អតិថិជនស្តីពីការបាត់សៀវភៅគណនី បើទោះជាការបាត់សៀវភៅគណនីនោះកើតឡើងដោយសារការធ្វេសប្រហែសរបស់អតិថិជនក៏ដោយ ។ ធនាគារនឹងគិតសោហ៊ុយលើការផ្លាស់ប្តូរសៀវភៅគណនីថ្មី អនុលោមតាមបែបបទធានាសំណងរបស់ធនាគារ នៅសាខាមានគណនី ហើយធនាគារឯកភាពថាសៀវភៅគណនីត្រូវបានស្វែងរកយ៉ាងហ្មត់ចត់ និងកំណត់ថា សៀវភៅគណនីនោះបានបាត់ ឬខូចខាត ។
- 9. រាល់ការទូទាត់ដែលធ្វើឡើងដោយធនាគារ នៅពេលបង្ហាញសៀវភៅគណនីនេះ ទោះបីជាមិនអាចផ្ទេរ ឬផ្ទេរសិទ្ធិការទូទាត់នេះត្រូវមានប្រសិទ្ធភាពដូចការទូទាត់ដែលធ្វើឡើងដោយជូនអតិថិជន ។ ដោយហេតុថា ធនាគារបានធ្វើការទូទាត់នៅពេលបង្ហាញសៀវភៅ ហេតុដូច្នោះធនាគារត្រូវទទួលបានសំណង ហើយធនាគារ នឹងមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះការខាតបង់របស់អតិថិជន ឬភាគីណាមួយឡើយ ។
- 10. ទោះបីការដាក់ប្រាក់បញ្ញើក្នុងគណនីជាមូលប្បទានបំត្រ ឬឧបករណ៍ទូទាត់ផ្សេងទៀតនឹងត្រូវបង្ហាញជាឥណទានផ្ទាល់ ឧបករណ៍ទូទាត់នេះអាចប្រើប្រាស់បាន លុះត្រាតែមានការទូទាត់ដោយធនាគារទូទាត់ និងផ្ទេរចូលក្នុងគណនី ។ ក្នុងករណីឧបករណ៍ទូទាត់មិនអាចទូទាត់បាន ឬមានវិវាទ ឬបណ្តឹងទាមទារចំពោះឧបករណ៍ទូទាត់ខាងលើ អតិថិជនត្រូវទទួលខុសត្រូវដោយផ្ទាល់ចំពោះការដោះស្រាយ ហើយធនាគាររក្សាសិទ្ធិក្នុងការទូទាត់ពីគណនីនូវចំនួនទឹកប្រាក់ចារឹកនៅលើឧបករណ៍ទូទាត់ដែលបញ្ជូនត្រឡប់ និងសោហ៊ុយដែលកើតមាន ។
- 11. អតិថិជនត្រូវជូនដំណឹងមកធនាគារនៅពេលមានការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋាន ដើម្បីចុះបញ្ជីអាសយដ្ឋាន ដែលបានផ្លាស់ប្តូរនោះ ។ រាល់ការប្រាស្រ័យទាក់ទងបញ្ជូនតាមរយៈអាសយដ្ឋានប្រៃសណីយ៍ ឬដឹកជញ្ជូនដោយអ្នក រត់សំបុត្រដល់អាសយដ្ឋានដែលបានចុះបញ្ជីចុងក្រោយនៅធនាគារ ត្រូវបានចាត់ទុកថាបានប្រគល់ជូន និង ទទួលដោយអតិថិជនយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ។
- 12. អតិថិជនអាចដកប្រាក់ចេញពីគណនីរហូតដល់ចំនួនទឹកប្រាក់កំណត់ណាមួយ ដែលធនាគារជូនដំណឹង ឬ កែប្រែពីពេលមួយទៅពេលមួយក្នុងលក្ខខណ្ឌដែលគណនីមានទឹកប្រាក់គ្រប់គ្រាន់ដោយបង្ហាញសៀវភៅគណនី និងឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណត្រឹមត្រូវ ។

13. គណនីអតិថិជននឹងត្រូវបិទប្រសិនបើដកសមតុល្យទឹកប្រាក់ទាំងអស់ពីគណនី ឬស្របតាមការអនុវត្តច្បាប់ ឬប្រកាស 15.4 ។

14. អតិថិជនប្រគល់សិទ្ធិជូនធនាគារដោយឥតប្រកែកតវ៉ា ក្នុងការកាត់ត្រាទុកកំណត់ត្រានៃប្រតិបត្តិការណាមួយរបស់ ធនាគារដែលធ្វើឲ្យមានប្រសិទ្ធភាពតាមរយៈគណនីដែលលើកឡើងខាងលើ មានដូចជាប្រតិបត្តិការដែលធ្វើ ឲ្យ មានប្រសិទ្ធភាពតាមរយៈការបញ្ជាតាមសំបុត្រ ទូរស័ព្ទ ពីប្រភពណាមួយរបស់អតិថិជន ជាភស្តុតាងនៃ ប្រតិបត្តិ ការដែលធ្វើឡើងដោយត្រឹមត្រូវដោយអតិថិជន ហើយអនុញ្ញាតឲ្យធនាគារកាត់កងពីគណនីដើម្បី ទូទាត់ប្រតិបត្តិ ការនេះ បើទោះបីជាប្រតិបត្តិការនោះ មិនទាន់ទទួលបានការអនុញ្ញាតពីអតិថិជន ហើយបើ ទោះបីជាការផ្តល់ សិទ្ធិអនុញ្ញាត ឬការកាត់កងពីគណនីមិនមានហត្ថលេខារបស់អតិថិជនក៏ដោយ ។

15. ធនាគាររក្សាសិទ្ធិតាមឆន្ទានុសិទ្ធិរបស់ខ្លួនគ្រប់ពេលដើម្បី ៖
 - 15.1. កែប្រែអត្រាការប្រាក់លើគណនីសន្សំ តាមរយៈការជូនដំណឹងនៅក្នុងសារព័ត៌មានក្នុងស្រុក ឬបិទផ្សាយ អត្រាការប្រាក់ដែលបានកែប្រែនៅក្នុងបរិវេណធនាគារ ។

 - 15.2. ផ្លាស់ប្តូរ កែប្រែ ឬកែសម្រួលវិធានខាងលើ លក្ខណៈពិសេស និងអត្ថប្រយោជន៍របស់គណនីដោយ ពុំ ចាំបាច់ជូនដំណឹង និងផ្តល់មូលហេតុ ។

 - 15.3. ទប់ស្កាត់ប្រតិបត្តិការលើគណនីនេះ ប្រសិនបើធនាគារសង្ស័យថាគណនីត្រូវបានប្រើប្រាស់ក្នុង គោល បំណងមិនស្របច្បាប់ណាមួយ ។

 - 15.4. បិទគណនីដោយសារហេតុផលណាមួយ តាមរយៈការជូនដំណឹងដល់អតិថិជនក្នុងរយៈពេលដប់បួន (14) ថ្ងៃដោយពុំចាំបាច់ផ្តល់មូលហេតុ ។ ធនាគារនឹងចេញមូលប្បទានប័ត្រធនាគារសម្រាប់សមតុល្យ ទាំងអស់មាននៅក្នុងគណនីដោយបានដកចំណាយរដ្ឋបាល ឬ ចំណាយផ្សេងៗ ដែលបានទូទាត់ ដោយ ធនាគារនិងបញ្ជូនមូលប្បទានប័ត្រធនាគារខាងលើ ទៅតាមអាសយដ្ឋានចុងក្រោយរបស់អតិថិ ជនដែលបានចុះបញ្ជីជាមួយធនាគារ ។

 - 15.5. កាត់កង ឬផ្ទេរសមតុល្យនៅសល់ក្នុងគណនីដោយមិនចាំបាច់ជូនដំណឹងជាមុនលើបន្ទុករួម ឬដាច់ ដោយឡែកលើគណនីណាមួយរបស់អតិថិជន ។

16. អតិថិជនយល់ព្រមគោរពតាមលក្ខខណ្ឌដូចមានចែងខាងលើ និងលក្ខខណ្ឌនានាដែលមានក្នុងបែបបទបើក គណនី (Account Opening Card) និងលក្ខខណ្ឌនៃផលិតផលប្រភេទគណនីសន្សំរបស់ធនាគារ ។



ធនាគារកម្ពុជាសាធារណៈ

CAMBODIAN PUBLIC BANK 柬埔寨大眾銀行

Campu BrightStar 儿童美金储蓄户口条例

1. 客户须在本银行任何分行填写本银行规定的户口开设卡，用于开设户口。本银行可全权接受或拒收开设户口申请，而无须给予任何理由。
2. 至少 10 美元或柬币相等款额将被接受为开设新储蓄户口的开户存款，而至少 1 美元或柬币相等款额必须存放于户口作为最低款额。倘若顾客无法在户口中保存最低款额，户口将被关闭。本银行可全权随时指定须在户口中维持的最低款额。
3. 如果客户在开户的 6 个月内关闭其户口，顾客应承担本银行规定的服务费。
4. 受制于本银行的全权决定，任何一方仅能以个人名义开设户口，但是不能以公司、企业名义或诸如此类开设户口。
5. 顾客将获得的利息是根据户口每日结余按照现行利率以日计算，利息按照本银行随时宣布的利息率每半年存入该户口，本银行有权扣留顾客所赚取的利息作为预扣税或任何其它税务、征税或有关管制当局随时可能征收的税款。
6. 顾客将获得一本免费存折，用于记录每次存款及提款交易的数额。此记录将在银行获授权人员签署后生效。顾客在离开本银行建筑之前，请检查存折以确保所记录的条款正确。顾客应在 6 月 30 日及 12 月 31 日之后向本银行出示存折，以记录利息数额。
7. 提款事宜可由存户亲自进行或由他 / 她的“授权代理人”出示不得转让或让与的存折、已填妥的提款交易单以及获得银行接纳的个人身份证明卡或文件而进行。

注：一名授权代理人必须拥有登记于本银行的存户授权书。仅以信件不能构成与前者相同的充分授权书。

不能以支票提取此储蓄户口的款项。

8. 顾客必须安全保管存折。若存折遗失，顾客必须马上以书面通知或亲自通知本银行。一旦收到书面通知之后，本银行将冻结有关户口。若本银行在收到有关存折遗失的书面确认之前出现任何提款，顾客须对有关不合法或未经授权而引起的任何损失负责，不管有关存折的遗失是否基于存户的疏忽。本银行将征收补发新存折的费用，唯顾客须向本银行提供执行赔偿保证书。
9. 本银行在出示存折后而作出的付款与存户亲自提款同样有效。本银行在出示存折后而支付的款项将获得赔偿的保障以及本银行对于顾客或任何其它人士因此而蒙受损失概不负责。

10. 尽管存入此户口的支票或其它可转让票据的收益显示实时入帐，唯须付款银行支付有关款项以及过账至有关户口后方能动用有关款项。若该票据不能被兑现或对于该票据有所争议或出现索赔逆差，顾客本人须负责结算以及本银行可全权在户口中扣除退回的款项以支付任何产生的收费。
11. 若地址更改，顾客须通知本银行。所有由本银行按存户登记于本银行的最后地址而邮寄或投交函件，将被视为已递交给存户。
12. 顾客可自其户口提款，提款限额乃按本银行随时宣布或修订的限额而定，以及受制于户口中的结存。
13. 当此户口的全部结存被提出之后或根据法律运作或根据于此的 15.4 项，此户口将被视为关闭。
14. 顾客决不反悔地授权本银行视本银行通过有关户口进行的任何交易记录，包括但不限于通过任何存款人声称提供的邮件指示及电话指示而进行之交易为顾客恰当地进行的交易之证据，并且从该户口扣帐支付有关交易，尽管该交易可能非获得顾客的授权，同时有关从户口扣帐的授权或纪录或未有顾客的署名。
15. 本银行可全权随时：
 - 15.1. 在本地报章刊登通告或在银行建筑物展示修正利息资料的情况下，修正此户口的利息；
 - 15.2. 在无须预先给予通知及无须给予任何理由的情况下，修正或修订任何于此所述的任何条款以及该户口的特征与利益；
 - 15.3. 若本银行怀疑此户口被使用作为任何非法用途，本银行可阻止此户口的任何操作；
 - 15.4. 可在任何理由以及无须给予任何理由的情况下，关闭此户口，并给予十四（14）天的通知予该顾客。本银行可在扣除行政费用或其它本银行产生的费用之后，开具银行支票作为支付户口的剩余结存，以及可能将邮寄此银行支票至存户在本银行登记的最后已知地址；以及
 - 15.5. 注销或转移仍在户口的任何数额，以偿付顾客的任何其它联名或各别户口的任何债务。
16. 顾客同意受到本银行于此所述的条款与条件，本银行标准户口开设卡所述的条款与条件以及储蓄户口产品种类条款与条件的约束。